
Záznam 

Z riadneho zasadnutia AS Svf UNIZA v akad. r. 2023/2024, ktoré sa konalo 
vo štvrtok 9.5.2024 o 8:30 hod. v miestnosti AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (Na začiatku 14 celkovo 16 členov) 

AD 1) Otvorenie a schválenie programu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na 
štrnástom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026 a odovzdala novej senátorke 
(sl. Dominika Kyselicová) menovací dekrét pre funkčné obdobie 2022 – 2026. Predsedníčka AS 
otvorila zasadnutie a navrhla nasledujúci program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Schválenie overovateľov zápisu 
3. Voľba člena Hospodárskej komisie AS SvF zo študentskej časti senátu 
4. Návrh na schválenie Správy o hospodárení Stavebnej fakulty za rok 2023 
5. Prerokovanie Metodiky rozpisu dotácie pre pracoviská SvF na rok 2024 
6. Rôzne 

Hlasovanie o predloženom programe: 

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

 

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov Ing. Zuzanu Papánovú, 
PhD., a sl. Barboru Bandíkovú, ktorí s návrhom súhlasili. 

Hlasovanie za overovateľov zápisu: 

 Ing. Zuzana Papánová, PhD. ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Barbora Bandíková  ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 

AD 3) Voľba člena Hospodárskej komisie AS SvF zo študentskej časti senátu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová informovala o zaniknutí členstva člena študentskej 
časti HK (Ing. Bartko postúpil na asistentské miesto) a požiadala o doplnenie člena HK zo 
študentskej časti. 

Pre uskutočnenie voľby člena HK, predsedníčka AS doc. Remišová navrhla internú volebnú 
komisiu s členmi: doc. Ing. Radoslav Ponechal, PhD., Ing. Marek Chabada, ktorí s návrhom 
súhlasili. Aklamačné hlasovanie za členov internej volebnej komisie: 

 doc. Ing. Radoslav Ponechal, PhD. ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Ing. Marek Chabada  ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 



Predsedníčka AS predstavila návrh podpredsedu študentskej časti na doplnenie člena 
Hospodárskej komisie Ing. Erika Vrchovského a vyzvala prítomných na doplnenie návrhov 
kandidátov do HK. Iný návrh predložený nebol. Počas rokovania k bodu 3) prišiel člen AS Ing. 
Gago. Voľba člena Hospodárskej komisie za študentskú časť AS SvF UNIZA sa uskutočnila 
tajným hlasovaním: 

 Ing. Erik Vrchovský  ZA: 16 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 

AD 4) Návrh na schválenie Správy o hospodárení Stavebnej fakulty za rok 2023 

Predsedníčka AS SvF odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý po krátkom úvode odovzdal slovo 
tajomníčke fakulty, Ing. Renáte Kaisovej, ktorá oboznámila členov senátu s obsahom Správy 
o hospodárení fakulty:  

• V tabuľkovom prehľade ujasnila stav v oblasti získavania zdrojov za pedagogickú, 
výskumnú činnosť. 

• Spomenula možnosti grantovej schémy UNIZA i výsledky hospodárenia pri získavaní 
iných grantových dotácií– APVV, KEGA, VEGA. 

• Uviedla ďalšie nedotačné zdroje zo vzdelávania (školné, poplatky za nadštandardnú 
dĺžku štúdia, súbežné štúdium a pod.), a dary. 

• Zdrojom príjmu fakulty v r. 2023 bola i podnikateľská činnosť, ktorá generuje ďalšie 
finančné prostriedky. 

• Dekan ohlásil zmenu metodiky čerpania prostriedkov na projekty MVP a VP, v rámci 
ktorej by z týchto zdrojov mohli byť financovaní doktorandi. 

Po predstavení Správy o hospodárení SvF predsedníčka vyzvala predsedu Hospodárskej 
komisie o stanovisko komisie k predloženej Správe o hospodárení. Predseda spomenul drobné 
výhrady, ktoré boli počas procesu zostavovania správy odstránené a odporučil senátu schváliť 
Správu o hospodárení Stavebnej fakulty za rok 2023. Nasledovala všeobecná diskusia. 

doc. Remišová požiadala o vysvetlenie, čisú v položke dary v správe o hospodárení zahrnuté 
dary na rekonštrukciu oddychovej zóny alebo budú dary získané a vykazované až v roku 2024? 
Dekan spomenul dary od Nadácie KIA, Metrostavu, rektora a z Kariérnych dní. Rekonštrukcia 
oddychovej zóny bude zahŕňať nové elektroinštalácie, maľovanie, nábytok. Dary na tento účel 
budú vykázané v správe o rok. 

Ing. Šedivý, Ing. Farbák poukázali na zreálnenie Plánu výnosov a nákladov a oboznámili 
senátorov, že podľa Plánu výnosov a nákladov resp. jeho nedodržania Správna rada chce 
postihovať nevýkonné pracoviská. 

Po ukončení diskusie predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová dala hlasovať o Správe o 
hospodárení SvF UNIZA za rok 2023: 

Hlasovanie: ZA: 16 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

 

AD 5) Prerokovanie Metodiky rozpisu dotácie pre pracoviská SvF na rok 2024 



Predsedníčka AS SvF odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil senátorov s Metodikou 
rozpisu dotácie pre pracoviská SvF na rok 2024. Dekan pri spracovaní vychádzal z Metodiky 
rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2024 a zo Zmluvy o 
poskytnutí dotácie (ďalej „Dotačná zmluva“) zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtu 
Ministerstva školstva, vedy, výskumu a mládeže SR na rok 2024 a schválenej Metodiky rozpisu 
dotácie zo štátneho rozpočtu fakultám a ďalším súčastiam Žilinskej univerzity v Žiline na rok 
2024. Oboznámil senátorov, že dotácia za výkon vo vedecko-výskumnej činnosti vypočítaná 
podľa koeficientu VER sa v podmienkach fakulty nedá implementovať, preto sa táto dotácia 
rozdelí medzi pracoviská podľa výkonov vo VaV za posledných 6 rokov. Predstavil štruktúru a 
kritéria prideľovania dotácie. 

Predsedníčka AS SvF poďakovala p. dekanovi za oboznámenie senátorov s príslušnou 
metodikou a otvorila diskusiu. 

doc. Remišová poukázala na riziko, že navrhovaný kompromis max 15% výkonu katedry 
nebude dostatočný pri nevýkonných katedrách, a kto bude poskytovať tento kompris. Dekan 
odpovedal.  

Ing. Papánová prezentovala nesúhlasné stanovisko, že VER sa nedá spravodlivo uplatniť 
v rámci katedier a poukázala na degradačné koeficienty, ktoré kazia výkony katedier. Dekan 
ukázal proces zostavenia publikácií pre VER na SvF, porovnal výsledky VER s ostatnými 
Stavebnými fakultami v SR a ubezpečil, že nie je možné spravodlivo rozdeliť dotáciu VaV podľa 
VERu na katedry (VER neuvádza zatriedenie konkrétnych publikačných výstupov, iba celkové 
počty).  

Ing. Šedivý poukázal na fakt, že sa ťažko vyjadruje ku metodike, ak nie sú dané čísla resp. 
príklad. 

 

AD 6) Rôzne 

V rôznom doc. Remišová otvorila otázku postupu prideľovania internátov pre študentov SvF. 
Dekan informoval, že uvedený problém už rieši s vedením internátov. Doc. Ponechal uviedol, 
že táto situácia môže byť spôsobená inou štruktúrou študentov teraz a v minulosti. V minulosti 
bola fakulta tvorená viac z okresných študentov, dnes už to neplatí. 

Ing. Chromčák otvoril diskusiu na tému terénnych geodetických prác pre študentov, ohľadom  
nerešpektovania Harmonogramu akademického roka niektorými kolegami, ktorí vyžadujú 
účasť študentov na prednáškach a cvičeniach počas terénneho merania, pričom terénne 
cvičenia sú zahrnuté v Akademickom kalendári. 

Bc. Lapašová otvorila diskusiu na tému ŠVOČ. Poukázala na nízku účasť študentov SvF UNIZA 
v porovnaní s ostatnými Stavebnými fakultami. 

 

 

 



V Žiline 9.5.2024 

 

 

Prílohy 

Prezenčná listina, Hlasovacie lístky na člena HK za študentskú časť. 

 

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD. .............................. 

 

Overovatelia: Ing. Zuzana Papánová, PhD. .............................. 

 Barbora Bandíková .............................. 

 

 .............................. 

 doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

 predsedníčka AS SvF UNIZA 


